
 

 

 
Svar på fullmäktigemotion 7/2023: Kyrkslätts kommun borde utreda möjligheterna att 
arrangera ett diskussionstillfälle om trafiksäkerhet 
Kommunfullmäktige 14.04.2025       
754/08.00.01/2023  
 
 
Beslutsförslag    
 Kommunstyrelsen ger kommunfullmäktige svaret på fullmäktigemotion 

7/2023:  Kyrkslätts kommun borde utreda möjligheterna att arrangera ett 
diskussionstillfälle om trafiksäkerhet och föreslår kommunfullmäktige att 
fullmäktige anser att svaret är tillräckligt och motionen slutbehandlad. 

 
Behandling  
 
Beslut    
 
 
Beslutshistoria 
 
Kommunstyrelsen 17.03.2025 § 93  
  
Beredare Förvaltningschef Tiina Koivisto 
 trafikplanerare Marko Suni 
 fornamn.efternamn@kirkkonummi.fi, tfn 09 29671 (växel) 

 
Beslutsförslag Kommundirektör Virpi Sailas    
 
 Kommunstyrelsen beslutar ge kommunfullmäktige svaret på 

fullmäktigemotion 7/2023:  Kyrkslätts kommun borde utreda möjligheterna 
att arrangera ett diskussionstillfälle om trafiksäkerhet och föreslå 
kommunfullmäktige att fullmäktige anser att svaret är tillräckligt och 
motionen slutbehandlad. 

 
Behandling Kommunutvecklingsdirektör Anna-Kaisa Kauppinen lämnade 

sammanträdet efter denna paragraf kl. 18.17. 
 
Beslut Kommunstyrelsen beslutade enhälligt enligt förslaget. 
 
 
Samhällstekniska nämnden 27.02.2025 § 25  
 
Beredare Förvaltningschef Tiina Koivisto, trafikplanerare Marko Suni  
 fornamn.efternamn@kirkkonummi.fi, tfn 09 29671 (växel) 

 
Beslutsförslag Kommunutvecklingsdirektör Anna-Kaisa Kauppinen   
 
 Samhällstekniska nämnden beslutar ge redogörelsen nedan som svar på 

fullmäktigemotion 7/2023: Kyrkslätts kommun borde utreda möjligheterna 
att arrangera ett diskussionstillfälle om trafiksäkerhet och föreslå 
kommunstyrelsen och vidare kommunfullmäktige att fullmäktige anser att 
svaret är tillräckligt och motionen slutbehandlad. 

 
Beslut Samhällstekniska nämnden beslutade enligt beslutsförslaget. 
 
Redogörelse Ledamot Kim Liljequist, SFP, lämnade följande fullmäktigemotion vid 

fullmäktiges sammanträde 9.10.2023 § 78: 
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Varje väg är en skolväg. På varje väg rör sig förutom juniorer även 
människor i arbetsför ålder, seniorer och rörelsehindrade. På varje väg 
finns det risker för dess användare. Därför är det mycket viktigt att måna 
om en hög trafiksäkerhet samt förebyggandet av personskador i trafiken. 
 
Därför borde Kyrkslätts kommun arrangera ett eller flera 
diskussionstillfällen om trafiksäkerhet, dit man med öppen inbjudan skulle 
kalla kommuninvånare, tjänsteinnehavare, förtroendevalda samt övriga 
sakkunniga i ämnet.  
 
Förslag till agenda för diskussionstillfället: 
 

1. Trafiksäkerhet ur barns och skolelevers perspektiv. Vad är 
Skolkritan, och hur använder man den för att planera 
skolskjutsarna. 
 

2. Trafiksäkerhet ur seniorers och rörelsehindrades perspektiv med 
beaktande av tillgänglighet. 
 

3. Diskussion om trafikledernas fysiska skick, belysning samt 
kommande investeringar i förbättrandet av trafiksäkerheten. 
 

4. Öppen diskussion samt antecknandet av utvecklingsidéer.  
 

Svar på fullmäktigemotionen: 
 
Bildnings- och kommunutvecklingssektorn har gemensamt planerat att de 
ordnar ett diskussionsmöte för kommuninvånare och förtroendevalda om 
trafiksäkerhet i kommunen. Målet är att inom ramen för möjligheterna och 
resurserna ordna mötet under år 2025 eller våren 2026. På mötet närvarar 
kommunens ansvariga tjänsteinnehavare, och i mån av möjlighet kallas 
utomstående sakkunniga till diskussionen. 

   
 
 
 
 


